
Agenda Ouderraad De Stapsteen 
 
Locatie: Basisschool de Stapsteen 
 
Dinsdag 4-3-2024 20.00 uur tot 21.15 uur 
 
 
Agenda: 
 

1. Opening. 
Om 20.00 uur wordt de vergadering geopend door Merel. 

 
2. Goedkeuren notulen vergadering 27-11-2023.  

Er zijn geen op- of aanmerkingen, hiermee worden de notulen goedgekeurd. 
 

3. Mededelingen dagelijks bestuur. 

 Financiën 
Op dit moment is er 78% van de vrijwillige ouderbijdrage betaald of via stichting leergeld 
ontvangen. Vorig schooljaar was dit 92%. Roy gaat in overleg met de MT. De vraag is of 
aan de ouders van de instromers een vrijwillige ouderbijdrage gevraagd wordt. Dit gaat 
om de kinderen die instromen vanaf januari 2024 tot 1 april 2024. Vanwege de 
tegenvallende inkomsten is het advies van Roy om de budgetten voor de komende 
activiteiten bij te stellen. Door duidelijk te communiceren dat activiteiten op school 
betaald worden vanuit de ouderbijdrage hopen we dat in de toekomst het percentage 
ontvangen ouderbijdrage niet verder daalt.  
De Jumbo in Maarheeze komt met een B’tjes actie. Er wordt 5000 euro verdeeld onder 
verenigingen en stichtingen in Maarheeze. De ouders die de Bivak organiseren hebben 
het bestuur hierop geattendeerd. Het bestuur vindt het belangrijk dat alle kinderen van 
de Stapsteen hiervan kunnen profiteren. We hebben de ouderraad van de Stapsteen 
aangemeld. Hopelijk volgt er een bijdrage die we voor alle activiteiten kunnen inzetten.  

 Evaluatie activiteiten 
Sinterklaas is goed verlopen. Dit jaar kwam de Sint op zijn paard naar de school. Het 
paard sloeg op hol. Dit kwam door een klein communicatiefoutje. De (harde) muziek 
stond aan toen het paard de school naderde i.p.v. het geluid van paardengetrappel.  
Iris geeft aan dat er geen evaluatie van de werkgroep Kerst is geweest. Dit kwam door 
tijdgebrek bij de leerkrachten. Vanuit de kleuterklassen waren de reacties veelal positief. 
De aulaviering was gezellig, maar wellicht dat optredens per klas beter is dan de 
optredens te clusteren, zoals het dit jaar gebeurde. Er waren weinig ouders bij het 
afbreken en opruimen van de kerstspullen en er was geen goede taakverdeling. Dit wordt 
meegenomen naar volgend jaar.  
Carnaval was dit jaar niet gezamenlijk met de OBS en de Opstap. De OBS had aangegeven 
dat ze zich vorig carnavalsviering ondergesneeuwd voelde door het leerlingenaantal van 
de Stapsteen. Helaas is dit tijdens de evaluatie vorig jaar niet ter sprake gekomen. 
De schoolbekers stonden niet in alle klassen klaar waardoor er in sommige klassen 
gebruik is gemaakt van papieren bekers. 

 Vooruitblik activiteiten 
De paaswerkgroep komt 5 maart voor de eerste keer samen. Er is een budget van 120 
euro. Het advies is om te controleren of er in de kasten nog ranja staat. Van de vorige 
activiteiten is er waarschijnlijk nog ranja over. 
Het eerste overleg voor Koningsspelen is gepland. De Koningsspelen zijn op 19 april. Bij 
de ouders die in deze werkgroep zitten is de opzet nog niet duidelijk. 



Voor de Bivak is alles geregeld. Ouders betalen naast de vrijwillige ouderbijdrage nog een 
bedrag van 75 euro voor de bivak, een herinneringsboek en een deel van de musical.  
Voor volgend schooljaar is voor de bovenbouw het schoolreisje al vastgelegd. De 
kinderen vanaf groep 5 gaan naar Toverland. Dit ligt al vast, omdat een boeking voor 1 
januari is gemaakt meer korting geeft bij Toverland. 

 Culturele programma dit schooljaar wordt weer verzorgd door Schock. Voor alle klassen 
is er iets geregeld. De meeste workshops en/of voorstellingen vinden op school plaats. Er 
staat altijd 1 thema centraal.  

 In eerdere vergaderingen zijn de vernielingen van het schoolplein ter sprake gekomen. 
Roy is in overleg geweest met de gemeente. Mark geeft aan dat er naar elkaar wordt 
gewezen met betrekking tot onderhoud en de staat van het schoolplein. Het schoolplein 
is bij Roy nog altijd onder de aandacht. 

 
4. Er zijn geen mededelingen vanuit het team. 

 
5.  Rondvraag. 

Er wordt gevraagd of kinderen met luizen nog opgehaald moeten worden van school. Dat is 
niet meer het geval. In de schoolgids staat dit nog foutief gemeld, dit wordt volgend 
schooljaar aangepast. Er is geen wetenschappelijk bewijs dat luizenzakken helpen en de 
luizenzakken worden alleen in de kleuterklassen om praktische redenen nog gebruikt. 
Iris is benieuwd hoe de verdeling van de werkgroepen elk schooljaar tot stand komt. Eind van 
het schooljaar wordt gevraagd je aan te melden voor de werkgroepen en/of als 
klassenouder. Dit betekent dat je niet automatisch doorschuift naar het nieuwe schooljaar en 
dat afmelden dus niet nodig is. Vanuit het team blijven de leerkrachten vaak in dezelfde 
werkgroep. De ouders in de werkgroepen kunnen wel veranderen, maar grote veranderingen 
zijn niet wenselijk.  
Donna vraagt of er afspraken zijn over de hulpjes (kinderen die na schooltijd mee helpen 
opruimen in de klas). Weet je op voorhand als ouder wanneer je kind hulpje is? Wat is de 
maximale duur vanwege (medische) afspraken na school? Charlie geeft aan dat zij maximaal 
een kwartiertje aanhoudt en dat ze naar het team gaat terugkoppelen dat langer niet 
wenselijk is. In de schoolgids staat het volgende: Het kan voorkomen dat kinderen even wat 
langer op school blijven om klusjes te verrichten, werk af te maken of om nog even een 
gesprekje met de leerkracht te hebben. Dit duurt maximaal 15 minuten. Wordt het toch 
langer dan neemt de leerkracht even contact op met de ouders. 
Linda vraag of voor Koningsspelen kritisch gekeken kan worden naar de noodzaak van het 
dragen van de schoolshirtjes vanwege het wassen. Donna neemt dit mee naar de werkgroep. 
Elle vraagt zich af wat haar rol is voor Juf- en meesterdag. Inge zorgt voor een kloppende lijst 
met leerkrachten en stagiaires en Elle verdeelt ze onder de klassenouders. Elle vraagt of de 
rol van klassenouder in elke groep hetzelfde is. Dit is afhankelijk van de leerkracht. Door de 
mogelijkheden van de Parro-app wordt een klassenouder steeds minder ingezet voor het 
regelen van vervoer. 
Mieke zou graag de entree van de Stapsteen wat vrolijker/feestelijk willen zien. De OBS heeft 
bijvoorbeeld altijd een leuke decoratie bij de entree. Met Roy is afgesproken om de haarden 
bij de entree per seizoen te versieren en met de feestdagen hier iets aan toe te voegen. 
Materialen voor de lente zijn aanwezig. De Paaswerkgroep wordt gevraagd de entree in de 
voorbereidingen naar Pasen aan te kleden. Charlie ziet graag iets kleurrijks/vrolijks als 
blikvanger bij de entree waarvan langer gebruik gemaakt kan worden. Ze gaat binnen het 
team kijken wat de mogelijkheden zijn.  
Merel vraagt wat de uitslag was van de enquête over de inloopmomenten van de 
bovenbouw. Mark geeft aan dat er weinig respons was gekomen, maar de respons die er 
kwam was veelal positief. Er komt voor de bovenbouw wel een vervolg. Er wordt gekeken 
naar de frequentie en het doel moet duidelijk zijn voor leerkracht en ouders. 



 
6. De vergadering wordt gesloten om 21.15 uur. 
 
 

 


